
                                                                 

Protokół nr 81/23 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 28 listopada 2023 r,  

w Urzędzie Miasta Zduńska Wola, ul. Stefana Złotnickiego 12, Gabinet radnego,  

w godz. 14:15 -15:20. 

 

 Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt otworzył posiedzenie witając członków Komisji.  

 

Punkt 1  

Ustalenie porządku obrad. 

 

Członkowie Komisji otrzymali proponowany porządek obrad za pośrednictwem 

programu eSesja. Na zapytanie Przewodniczącego Komisji, czy ktoś z członków wnosi uwagi 

do proponowanego porządku obrad: 

 

uwag nie zgłoszono. 

     

                Porządek obrad 

 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr 80/23 z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Kontynuacja kontroli pn. „Kontrola działalności Miejskich Sieci Cieplnych w Zduńskiej 

Woli Sp. z o. o. w latach 2019-2022 ze szczególnym uwzględnieniem analizy sposobu 

kształtowania cen ciepła dla odbiorców”. 

4. Zakończenie kontroli pn. „Kontrola wydatkowania środków przez Miasto Zduńska Wola  

na realizację Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w latach 2019-2022” - sporządzenie protokołu z kontroli 

5. Sprawy różne.  

  

Punkt 2  

Przyjęcie protokołu nr 80/23 z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

  Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt poinformował, iż protokół posiedzenia nr 80/23 

które odbyło się w dniu 14 listopada br. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz 

przesłany członkom Komisji za pośrednictwem Informatora programu eSesja i członkowie 

Komisji mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

 

  Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu nr 80/23 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Łukasz Gędek, Renata Kosińska-Graf, Piotr Pacelt 

 

 



NIEOBECNI (2) 

Łukasz Goldman, Tomasz Pohl 

 

  Protokół został przyjęty. 

      

Punkt 3 

Kontynuacja kontroli pn. „Kontrola działalności Miejskich Sieci Cieplnych w Zduńskiej 

Woli Sp. z o. o. w latach 2019-2022 ze szczególnym uwzględnieniem analizy sposobu 

kształtowania cen ciepła dla odbiorców”. 

 

  Na dzisiejsze posiedzenie został zaproszony prezes Miejskich Sieci Cieplnych  

Spółka z  o. o. w Zduńskiej Woli Pan Waldemar Czarnecki.  

  Członkowie Komisji Rewizyjnej pytali o kalkulację cen ciepła dla odbiorców 

indywidualnych i podmiotów prowadzących działalność gospodarczą. Radnych interesował 

udział cen ciepła dostarczanego przez Elektrociepłownię Zduńska Wola w ostatecznej cenie 

ciepła dla odbiorców. Zadawano pytania o koszty własne spółki, straty ciepła na sieci 

przesyłowej i inne czynniki wpływające na kalkulację cen sprzedaży ciepła. Omówiono różnice                 

w taryfach dostaw ciepła z różnicami dotyczącymi przyłączy tj. punktu dostawy ciepła 

(ogrodzenie nieruchomości, budynku), własności węzłów cieplnych, a tym samym kosztów ich 

utrzymania, które w zależności od treści umowy obciążają dostawcę lub odbiorcę ciepła. 

  Radni interesowali się planami poprowadzenia sieci ciepłowniczej do dzielnicy 

Karsznice, stanem zaawansowania prac projektowych, problemami technicznymi napotkanymi 

na obecnym etapie prac.  

  Prowadzono również dyskusję na temat ewentualnej dywersyfikacji w przyszłości 

źródeł ciepła, ich opłacalności i konsekwencji dla odbiorców i środowiska naturalnego w 

odniesieniu do planów zmiany paliw w Elektrociepłowni Zduńska Wola i prowadzonych prac 

mających na celu wykorzystanie źródeł geotermalnych w Sieradzu.   

  Na wszystkie pytania odpowiedzi udzielał prezes Miejskich Sieci Cieplnych  

Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli Pan Waldemar Czarnecki wspierany przez obecnego  

na spotkaniu Dyrektora finansowego spółki Pana Wojciecha Gwoździka.  

 

Punkt 4 

Zakończenie kontroli pn. „Kontrola wydatkowania środków przez Miasto Zduńska Wola  

na realizację Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w latach 2019-2022” – sporządzenie protokołu z kontroli. 

 

Członkowie Komisji przystąpili do przygotowania protokołu końcowego.  

Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt odczytał treść protokołu z przebiegu kontroli  

pn. „Kontrola wydatkowania środków przez Miasto Zduńska Wola na realizację Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w latach 2019-

2022”. 

Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt poddał pod głosowanie treść protokołu  

z przebiegu kontroli. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z przebiegu kontroli. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Łukasz Gędek, , Renata Kosińska-Graf, Piotr Pacelt 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Goldman, Tomasz Pohl 

 

     Protokół końcowy przyjęto.  

 

           Pismem o znaku: RM.0012.3.3.2023 z dnia 28 listopada 2023 r. protokół zostanie 

przekazany kierownikowi jednostki kontrolowanej, który zgodnie z zapisem zawartym  

w § 70 ust. 3 Statutu Miasta może wnieść uwagi do protokołu kontroli oraz odnieść się  

do stwierdzonych nieprawidłowości w terminie 7 dni od dnia otrzymania protokołu. 

 

Punkt 5 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt poinformował, iż kolejne posiedzenie Komisji 

zaplanowane zostało na dzień 5 grudnia 2023 r. na godz. 14:15 w Urzędzie Miasta. 

 

  Członkowie Komisji na kolejnym posiedzeniu rozpoczną kontrolę pn. „Kontrola 

zasadności i celowości wydatkowania środków na wyjazdy służbowe pracowników Urzędu 

Miasta za rok 2022 i I półrocze 2023 r.”. 

 

 Przewodniczący Komisji Piotr Pacelt poinformował, iż zbliża się koniec  

IV kwartału br. wobec powyższego na sesję grudniową przedłoży pismo o wyrażenie zgody  

na wprowadzenie zmiany w planie pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok polegającej  

na przeniesieniu z IV kwartału 2023 r., na I kwartał 2024 r. kontroli pn. „Kontrola zadania  

pn. „Zakup autobusów elektrycznych wraz z niezbędną infrastrukturą na potrzeby 

ekologicznego transportu publicznego przez MPK Sp. z o. o. w Zduńskiej Woli”.”     

           Na tym posiedzenie zakończono.    

 

                     Przewodniczący Komisji 

  

                                                                                              Piotr Pacelt 


